



## **Referat af distriktstabsmøde**

**Mandag den 11. december 2017 kl. 19.00**

hos Bo

Mødedeltagere: Ejnar, Majbrit, Karsten, Peter, Margit og Bo

### **1. Godkendelse af dagsorden samt referat fra mødet den 18.09.17**

**Dagsorden og referat blev godkendt**

### **2. Nyt fra grupperne**

**Situationen i grupperne drøftedes.**

**Mange har haft/deltaget i gode julearrangementer**

### **3. Uge 11**

**Med erfaring fra tidligere år, hvor flere af de planlagte arrangementer i uge 11 blev aflyst på grund af for få deltagere, afholdes der kun distriktsmøde mandag aften. Her bliver et af emnerne: Hvad skal vi med uge 11 fremover.**

### **4. Distriktsmødet den 12. marts i Rækker Mølle**

**Dagsordenen for aftenen bliver som der står i korpsets bestemmelser.**

**Margit og Bo modtager ikke genvalg.**

**Mødet starter med spisning**

### **5. Regnskab**

**Kassereren forelagde regnskabet som det ser ud d.d.**

**Der er et overskud, men mangler regninger for DTC's deltagelse på Spejdernes lejr, samt visse kørselsudgifter.**

### **6. Landsmødet den 28. – 29. maj i DGI huset i Vejle**

**På distriktsmødet gøres et fremstød for at få grupperne til at deltage**

### **7. DM i spejd**

**Der er endnu ikke kommet indkaldelse til møde heromkring**

### **8. Evt**

**Naturråd: Vi indstiller Gunner (Sdr. Vium) til rådet med Aage Ottesen (Sdr. Vium) som suppleant.**

**Der har været møde hos Ejnar, hvor kommunens spejderenheder har deltaget, for at blive et samlet panel til samarbejde med kommunen.**

**Majbrit flyttes som medlem over i distriktsenheden.**

Referat: Bo